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Farkas György, a Küldöttgyűlést Előkészítő Bizottság (KEB) elnöke nyitotta meg a gyűlést,
amely határozatképes volt, hiszen a 98 küldöttből 57-en tiszteletüket tették a Bo
cskai-házban
, azaz megvolt a fele plusz egy részvétel. Megválasztották a küldöttgyűlés vezetőit, így 
Sófalvi László
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, 
dr. Fehér István 
és 
Farkas György
ülhettek a jelenlevők elé. Ezt követően a KEB elnöke vázolta az elmúlt hetek eseményeit,
ismertette a kétkörös fellebbezéseket, melyekről 
korábban olvashattak
. Aztán következhetett a jelöltek meghallgatása és a tulajdonképpeni szavazás.

Bíró Enikő, a városi szervezet exelnöke ügyrendi problémaként vitatta a küldöttgyűlés
legitimitását, azonban Sófalvi László, az ülésvezető jogosnak minősítette a mai gyűlést, így a
tisztújítás szabályzatának ismertetésével folytatódott az esemény. A két jelölt bemutatkozása
következett, elsőként Benedek Árpád Csaba, majd Grünstein Szabolcs állt a
tömeg elé. Utóbbi mint a városi szervezet jelenlegi elnöke kezdte meg beszédét. 
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Farkas György, Sófalvi László, dr. Fehér István  Nem sokkal később összeállt a szavazatszámláló bizottság, amelyben az előző ülésenkinevezett tagok, Szász-Köpeczi István és Ladányi Kinga kaptak helyet. Mivel InczeCsongor  nemvolt jelen, ezért Péter Pállal kiegészülve lett teljes a bizottság. Időközben némi változás is történt: Bíró Enikő elhagyta a termet, illetve hatvanra nőtt aküldöttek száma, hiszen utólag is érkeztek emberek. A kialakult helyzet szerint az a jelöltjuthatott az elnöki címhez, aki legalább 31 szavazattal rendelkezik. Névsor szerint járultak atagok az urnához.A voksok számlálását követően fény derült a városi RMDSZ elnökének személyére. A 60leadott szavazatból 54érvényes voks volt, melyből Benedek Árpád Csaba 48-at tudhatott magáénak, míg Grünstein Szabolcs 6tag bizalmát nyerte el, így Benedek Árpád Csabát választotta a küldöttgyűlés az RMDSZ városielnökévé. Az újonnan kinevezett vezető így nyilatkozott a pulpitusnál: „Remélem és bízomabban, hogy a 2010-es költségvetés elfogadásánál már a körzeteket is be tudjuk vonni.Köszönöm a szavazatokat és köszönöm, hogy eljöttek, remélem hétfőn már elkezdhetjük amunkát.”Grünstein Szabolcs nem fogadta el a küldöttgyűlés döntését, szerinte ugyanis ez nem voltjogosan összehívva. Benedek Árpád Csabát a gyűlés után kérdeztük, aki így válaszolt: „a városi alapszabályzatszerint engem választottak meg a küldöttek”. {gallery}Bedohazi/RMDSZ/Kuldottgyules{/gallery}
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